



**BE IT KNOWN** that, on behalf of Her Majesty The Queen of Canada, the Governor General has awarded

**THE MERITORIOUS SERVICE MEDAL**

to

**SACHEZ QUE**, au nom de Sa Majesté la Reine du Canada, la Gouverneure générale a décerné

**LA MÉDAILLE DU SERVICE MÉRITOIRE**

à

***John Russell Campbell***

#### **CITATION**

*In 1994, John Russell Campbell founded and became president of the Oasis Addiction Recovery Society, a Toronto community-based organization that offers non-residential addiction recovery programs. In its first decade of operation, the Society has assisted over 10 000 people recovering from drug and alcohol addiction to reintegrate into the workforce and society. Through his work with Oasis, Mr. Campbell has not only fostered the creation of employment programs and social and support services, but has also helped to eradicate some of the barriers to compassionate and humane treatment of addiction problems.*

*En 1994, John Russell Campbell a fondé la Oasis Addiction Recovery Society, avant d'en devenir le président. Cet organisme communautaire situé à Toronto dispense des programmes externes de réadaptation pour les toxicomanes. Au cours de ses 10 premières années d'existence, la société a aidé plus de 10 000 personnes à vaincre leur dépendance à la drogue et à l'alcool et à réintégrer la société et le marché du travail. Grâce à son implication au sein d'Oasis, M. Campbell a non seulement favorisé la création de programmes d'emploi et de services sociaux et de soutien, mais a aussi aidé à surmonter certains obstacles menant à une approche compatissante et humaine des problèmes liés à la toxicomanie.*

**GIVEN** at Rideau Hall, Ottawa, this **twenty-first** day of **November, 2005**

**BY** Command.

**FAIT** à Rideau Hall, Ottawa, ce **vingt-et-unième** jour de **novembre 2005**

**PAR** ordre

Secretary to the Governor General / Secrétaire de la Gouverneure générale